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 بودجه ۱۴0۳ شهرداری اصفهان به ۳5 هزار میلیارد تومان رسید
 گروه اصفهان: ســخنگوی شورای اســلامی شهر اصفهان 
جزئیات صد و شــصت و یکمین جلســه علنی شورای اسلامی 
شهر اصفهان را تشریح کرد. علی صالحی در گفت وگوی خبری 
پس از صد و شصت و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
اصفهان اظهار کرد: در جلسه اصلاح و متمم بودجه مقطع آذرماه 
۱۴۰۳ شهرداری اصفهان مورد بررســی قرار گرفت که با ۱۱۱۵ 
میلیارد تومان افزایش به ۳۱ هزار و ۱۶۵ میلیارد تومان رســید. او 
با اشاره به برخی نکات این بودجه افزود: افزایش بازپرداخت دیون 
شــهرداری از جمله این نکات است. براین اســاس پرداخت وام و 
تسهیلات اخذ شده در سنوات قبلی از ۱۰۰۰ میلیارد به حدود ۱۸۵۰ 
میلیارد تومان رسیده است، به این ترتیب امسال نزدیک به دو هزار 
میلیارد تومان از بدهی های گذشته شهرداری را تصویب خواهیم 
کرد. سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به افزایش 
سرمایه شهرداری در بانک شهر به ۵۱۵ میلیارد تومان گفت: این 
نیز یک سرمایه گذاری قابل توجه است و باعث می شود خدماتی که 
شهر از بانک شهر دریافت می کند به میزان قابل توجهی افزایش 
پیدا کند. او با اشــاره به بازبینی و دقیق ســازی ردیف ها گفت: در 
بخشی از ردیف ها صرفه جویی قابل توجهی رقم خورد و در بخشی 
از ردیف ها حقوق کارگران و کارکنان بخش های مختلف باتوجه به 
مصوبات قانونی و شــرایط اقتصادی مورد بازبینی قرار گرفت و به 
سمت اصلاح پرداختی ها حرکت شد. به این ترتیب در مجموع بودجه 
امسال شــهرداری و سازمان های تابعه و شرکت ها به عدد بالغ بر 
۳۵ هزار میلیارد تومان رســید که امیدواریم تا پایان سال در حوزه 
منابع و مصارف تحقق قابل توجهی داشته باشیم. صالحی افزود: در 
جلسه مبالغ پیشنهادی حق بهره برداری ماهیانه بازارهای روز کوثر 
۲، ۵ و ۱۳ بر اساس نظر کارشناس رسمی دادگستری مطرح شد 
و به تصویب رسید. او افزود: طرح پیشنهادی ۸ نفر از اعضای شورا 
برای راه اندازی تالار گفت وگوی شــهر دستور کار دیگری بود که 
بررسی شــد. با عنایت به لزوم بازسازی و مرمت تالار تیموری و 
مالکیت شــهرداری در این مجموعه سعی بر این بود که ظرفیت 
جدید تاریخی به شهر اضافه شــود و در راستای اهداف مدیریت 
شهری و ظرفیت های تاریخی شهر مورد بهره برداری قرار گیرد که 
این طرح نیز مصوب شد. سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان 

گفت: گزارش عملکرد مالی ۶ماهه اول سال ۱۴۰۳ شورای اسلامی 
شهر اصفهان نیز در جلسه ارائه شد که این گزارش نیز به تصویب 

همکاران رسید.
Á به اسم اصلاح، موانع جدید پیش پای شوراها 

 رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اصلاح موادی 
از قانون شوراها در مجلس شورای اسلامی گفت: به اسم اصلاح، 
موانع جدید در مقابل پای شــوراها قرار نگیرد. محمد نورصالحی 
در نطق میان دستور صد و شصت و یکمین جلسه علنی شورای 
اسلامی شــهر اصفهان اظهار کرد: در هفت ماده از قانون اساسی 
بر شورای شهرها، روستاها و بخش ها تأکید شده است؛ اما در نظام 
اجرایی کشور، باتوجه به گرفتاری های ابتدای انقلاب و سپس جنگ 
تحمیلی، این شوراها فعالیت خود را با حدود بیست سال تأخیر آغاز 
کردند. او افزود: حدود ۲۶ سال است که نظام شورایی مستقر شده و 

طبعاً دیرتر از سایر ارکان و نهادهای نظام کار خود را آغاز کرده اند، 
این تأخیر در شروع فعالیت و جایگزینی نهادهای دیگر، عملًا شروع 
کار شوراها را با سختی و کندی مواجه کرد. رئیس شورای اسلامی 
شــهر اصفهان تصریح کرد: این کندی و تأخیر ســبب شده که 
کم وبیش با برخی مشکلات مواجه باشیم، به این صورت که شورای 
شهر هنوز جایگاه خود را پیدا نکرده است و شورای عالی استان ها که 
در رأس است و اجازه ارائه طرح به مجلس شورای اسلامی را دارد 

نیز هنوز ساختار مناسب خود بر اساس قانون را پیدا نکرده است.
 او با بیان اینکه این روزها موادی از قانون شــوراها در مجلس 
در حال بررسی جهت اصلاح است، ادامه داد: اکنون باتوجه به نیازی 
که احساس شده، قوه مقننه وارد اصلاح برخی مواد شده و شاید اگر 
نهادی بخواهد اصلاحاتی درباره قانون و ساختارش انجام شود خود 
آن نهاد بهترین مرجع برای عارضه سنجی و پیشنهادها اصلاحات 

است؛ اما این موضوع انجام نشده و یا محدود انجام شده است.
 نورصالحی تأکید کرد: اکنون بخشــی از آنچه انجام می شود 
شاید کمتر به مصلحت مردم و نظام باشد و از کسانی که سال ها 
در شــورا بوده اند کمتر نظر خواسته شــده است. در سایر قوا نیز با 
برخی اشکالات مواجه هستیم؛ اما اشکالات نظام شورایی به نوعی 
بزرگ نمایی شده و اکنون قانون به شکلی در حال اصلاح است که 
شاید به صلاح نظام نباشد. او تصریح کرد: نظام شورایی و استفاده از 
ظرفیت مردم و انجام کار مردم توسط مردم و ارتباط بین مجموعه 
اداره کشور و مردم در قالب شوراها به عنوان یک دستاورد مثبت در 
جمهوری اسلامی تلقی می شــود و بخشی از مشکلات کشور را 
حل می کند و نیازهای آنی مجموعه اداره کننده شهرها و بخش ها 
را می تواند به سرعت بیشــتری برطرف کند، گرچه ممکن است 

اشکالاتی بر آن مطرح باشد؛ اما قطعاً مزیت های آن بیشتر است. 

 بازشدن گره های قدیمی 
شهرداری اصفهان با 

مولدسازی
 گروه اصفهان: مدیرکل درآمد شــهرداری اصفهان 
و مشــاور شــهردار در حوزه اقتصادی و مشارکت های 
مردمی گفت: با سیاست گذاری های جدید، تلاش شده 
اســت املاک از حالت غیرمولد و بلااستفاده خارج شود 
و در جریان اقتصادی کشــور قرار گیرد؛ این سیاســت 
توانست گره های چندین ساله شــهرداری اصفهان را 
باز کند. نــادر آخوندی اظهار کرد: یکی از ظرفیت های 
شناسایی شــده در دولت، مربوط به ورود دستگاه های 
اجرایــی به موضوع خرید املاک و نگهداری آن ها بود، 
زیرا در گذشــته بسیاری از دســتگاه های دولتی درگیر 
خرید املاک شــدند و در عمل ملک داری به یک رویه 
رایج تبدیل شــده بود، اما با سیاست گذاری های جدید، 
تلاش شد املاک از حالت غیرمولد و بلااستفاده خارج 
شود و در جریان اقتصادی کشــور قرار گیرد. او افزود: 
این سیاست که تحت عنوان »مولدسازی« مطرح شد، 
در دولت روند موفقی را طی کرد و توانســت در بعضی 
بخش ها گره هــای اقتصادی را باز کند. مدیرکل درآمد 
شهرداری اصفهان و مشاور شهردار در حوزه اقتصادی 
و مشــارکت های مردمی تصریح کرد: شــهرداری این 
کلان شهر با استفاده از این سیاست، اقداماتی در همین 
راســتا انجام داد؛ به عنوان مثال املاک موجود در شهر، 
چه آن هایی که متعلق به شــهرداری بود و چه املاکی 
که در مالکیت شــهروندان قرار داشــت، اما ســال ها 
بلااســتفاده و غیرمولد باقی مانده بود را شناسایی کرد و 
با همکاری اداره کل راه و شهرســازی و بهره گیری از 
ظرفیت های کمیســیون ماده ۵، پرونده های مربوط به 
این املاک تشــکیل و فرایندی برای فعال سازی آن ها 
آغاز شــد. آخوندی ادامــه داد: این اقدامات با همکاری 
دستگاه های مختلف شکل گرفت و چندین پرونده نیز 
به نتیجه رسید؛ این روند موجب ایجاد تحولاتی از جمله 
بهبود سیمای شــهری و تقویت جنبه های شهرسازی، 
فعال سازی زمینه های بلااستفاده، همچنین ایجاد گردش 
اقتصادی در شهر شــده است. او گفت: این طرح حتی 
برای املاک متعلق به بخش خصوصی نیز نتایج مثبتی 
داشته اســت، زیرا این املاک که سال ها غیرمولد بود، 
دوباره به سرمایه ای زنده برای صاحبانشان تبدیل شد. 
مدیرکل درآمد شــهرداری اصفهان و مشاور شهردار در 
حوزه اقتصادی و مشــارکت های مردمی تصریح کرد: 
نمونه هایی از این اقدامات در مناطقی همچون ۵،۶،۱۳ و 
یک انجام شده و بعضی از این پرونده ها به نتیجه رسیده 
است، همچنین بسیاری دیگر نیز در حال پیگیری است 
که با این روند امیدواریم با همکاری بیشــتر، به تقویت 
اقتصاد شهر و شهرداری کمک و فعالیت های اقتصادی 

را در شهر پویاتر کند.

 جلوگیری از فعالیت 58۰ 
کارگاه ساختمانی متخلف در 

اصفهان
 گروه اصفهان: مدیر منطقه ۶ شــهرداری اصفهان 
گفت: این منطقه طی ۹ ماه ســال جــاری از افزایش 
طبقات ۱۸ ســاختمان، تعمیرات داخلی غیرمجاز ۱۶۲ 
ساختمان، تبدیل وضعیت ۵۲ ساختمان و فعالیت ۵۸۰ 

کارگاه ساختمانی متخلف جلوگیری کرده است.
 علی باقری با اشــاره به اقدامــات و فعالیت های اداره 
پیشــگیری و رفع تخلفات شهری منطقه ۶ شهرداری 
اصفهان طی ۹ ماه ســال جاری اظهار کرد: برای رفع و 
پیشــگیری از تخلف سد معبر، در این مدت ۴۱۰ تذکر 
و ۳۶۹ اخطــار صادر و تخلف ۵۸۰ متصدی صنفی رفع 
شده است. او افزود: ۱۵۱ اخطاریه با موضوع جلوگیری از 
نصب تابلوهای غیرمجاز در فروردین، اردیبهشت، خرداد، 
تیر، مرداد شــهریور، مهر، آبان و آذر سال جاری صادر 
و ۲۳ مورد نیز رفع تخلف شــده اســت. مدیر منطقه ۶ 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه در راستای جمع آوری 
خودروهای فرســوده رهاشده در معابر شهر، طی ۹ ماه 
ســال جاری ۲۵ اخطاریه صادر و ۲۰ دســتگاه از این 
خودروها جمع آوری شده اســت، گفت: در این مدت از 
بساط گســتری و دست فروشی ۲۴۶ نفر جلوگیری شد 
و ۲۶۰ متکدی در این کلان شــهر هدایت و ساماندهی 
شــدند. باقری با بیان اینکه طی فروردین، اردیبهشت، 
خرداد، تیر، مرداد، شهریور، مهر، آبان و آذر سال جاری در 
بخش کنترل ساختمان برای جلوگیری از ادامه فعالیت 
و تعطیلی کارگاه های ساختمانی متخلف یا بدون مجوز 
و پروانه ۶ مورد احداث زمین بایر جلوگیری شده است، 
گفــت: در این مدت از افزایش طبقات ۱۸ ســاختمان، 
تعمیرات داخلی غیرمجاز ۱۶۲ ساختمان، تبدیل وضعیت 
۵۲ ساختمان و فعالیت ۵۸۰ کارگاه ساختمانی متخلف 
نیز جلوگیری شده اســت. او ادامه داد: طی ۹ ماه سال 
جاری در راســتای اجرای بند ۲۰ قانون شــهرداری ها 
مبنی بر رفع مزاحمت کارگاه های صنفی مزاحم از طریق 
اجرای تمهیدات و تعطیلی ۱۱ رأی قضائی و بر اساس 
بند ۱۴ قانون شــهرداری ها درباره رفع خطر از بناهای 
حادثه آفرین، چاله ها و اشیای مشرف به معابر عمومی، 
۱۷ رأی اجرا شــده اســت. مدیر منطقه ۶ شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: در راستای اجرای ماده ۱۱۰ قانون 
شــهرداری ها، طی ۹ ماه ابتدای سال جاری ۳۷ رأی در 
این کلان شهر اجرا شده است. باقری با اشاره به اقدامات 
مدیریت پیشــگیری و رفع تخلفات شهری در بخش 
کنترل دفع ضایعات ساختمانی در سطح شهر همچون 
تعطیلی کارگاه های ایجادکننده سد معبر و پیشگیری از 
تخلیه مصالح و نخاله در معابر عمومی اظهار کرد: در این 
زمینه ۳۱۰ اخطار صادر و ۲۹۵ کارگاه ساختمانی متخلف 

نیز تعطیل شده است.

 شناسایی 8۰ نقطه حادثه خیز 
در اردستان

 فرماندار اردستان گفت: در دو سال گذشته حدود ۸۰ نقطه 
حادثه خیز در شهرستان شناسایی و اعلام شده که ۵۳ مورد آن 
بلاتکلیف است.  به گزارش ایسنا، محسن حیدری در کارگروه 
مدیریت بحران شهرستان در فرمانداری اردستان، اظهار کرد: 
زمانی که از مدیریت بحران صحبت می کنیم مختص یک روز 
و زمان خاص نیست؛ بلکه باید تمام مدیران دستگاه های اجرایی 
با استفاده از ظرفیت بخش خصوصی در طول ایام سال آمادگی 
کامل داشته باشند و از امکانات برای رفع بحران استفاده کرد. 
او با بیان اینکه اگر در دستگاه هایی در شهرستانی مانند اردستان 
که محدودیت هایی وجود دارد کم کاری شود ظلم به عین مردم 
منطقه خواهد بود، افزود: اگر واقعاً دستگاه هایی می توانند خدماتی 
را ارائه کنند که مثلًا تصادفی کمتر شود و بحرانی اتفاق نیفتد و 
انجام ندهند ابتدا در درگاه الهی مسئول هستند و باید پاسخگو 
کم کاری خود را بدهند. فرماندار اردستان با تأکید بر اینکه اگر 
قرار است مسائل و مشکلات شهرستان اردستان برطرف شود 
باید ابتدا اولویت بندی و برنامه ریزی شود، خاطرنشان کرد: در 
نباید منتظر  بحث مدیریت بحران دستگاه های عضو دیگر 
باشند و خود دستگاه  بالادستی  اجازه و دستور دستگاه های 
باید تشخیص و اقدام کند. حیدری با بیان اینکه نیاز است 
که موضوع مدیریت بحران در دستگاه های اجرایی شهرستان 
جدی تر گرفته شود، اذعان کرد: دستگاه های اجرایی شهرستان 
تنها خود را برای زمان بحران آماده نکنند؛ بلکه باید برای قبل، 
حین و بعد از بحران نیز برنامه ریزی داشته باشند. او با خطاب 
قراردادن برخی ادارات شهرستان، گفت: تعاریف خود را از نحوه 
انجام کار در زمان بحران تغییر دهید و شرایطی ایجاد نشود که 
مسئولان درست در نزدیکی بروز بحران به تکاپو بیفتند. وقتی 
یک نقطه حادثه خیر مثل آب گرفتگی پل روستای موغار در دو 
سال متولی خطرساز می شود؛ یعنی ما در یک سال گذشته هیچ 
اقدام مؤثری برای رفع این مشکل نکرده ایم. فرماندار اردستان 
با بیان اینکه طبق گزارش اداره آب منطقه ای شهرستان در ۲ 
سال گذشته حدود ۸۰ نقطه حادثه خیز شناسایی و اعلام شده 
است، گفت: در این مدت تنها تکلیف ۲۷ نقطه پرحادثه مشخص 
شده و ۵۳ نقطه بلاتکلیف است. حیدری متذکر شد: این مسائل 
شوخی بردار نیست و با جان و مال و زندگی مردم در ارتباط است؛ 

بنابراین ازاین پس هیچ کم کاری از مدیری پذیرفته نمی شود.

 حل مشکل زمین های وقفی 
پلاک ثبتی 5۹ ورنامخواست

 مشکل زمین های وقفی پلاک ثبتی ۵۹ شهر ورنامخواست 
بر طرف شد.  به گزارش صداوسیما، نماینده مردم لنجان در 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه این مشکل سال ها مردم 
را برای خرید فروش رهن اجاره و هر گونه استعلام دولتی و 
غیردولتی دچار مشکل کرده بود، گفت: این مسئله قدیمی با 
قضائیه  قوه  مسئولان  به ویژه  مربوطه  مسئولان  هم افزایی 
حل وفصل شد. اکبر پولادی با اشاره به بیش از ۱۲ سال پیگیری 
جدی این مسئله افزود: با رأی شورای عالی ثبت مسئله موقوفه 
برطرف و محدوده موقوفه از خانه ها و املاک مردم خارج شد و 
ازاین پس مردم این شهر می توانند برای دریافت اسناد مالکیت به 

اداره ثبت اسناد و املاک از طریق سامانه مراجعه کنند.

 کویر سیازگه مقصد نهایی 
قطار گردشگری کاشان

 رئیس اداره میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان 
آران و بیدگل از حضور مسافران قطار گردشگری کاشان در 
کویر سیازگه آران و بیدگل خبر داد.  به گزارش مهر، محمدجواد 
عبدلی اظهار کرد: پس از حضور مسافران قطار گردشگری 
تهران به کاشان در شهر تاریخی کاشان و بازدید از جاذبه های 
فرهنگی، تاریخی و طبیعی این شهر، این گردشگران با سفر به 
شهرستان آران و بیدگل و حضور در کویر سیازگه، از این جاذبه 
منحصربه فرد طبیعی بازدید کردند. رئیس اداره میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی شهرستان آران و بیدگل ادامه داد: به 
منظور افزایش و توسعه صنعت گردشگری در شهرستان های 
کاشان و آران و بیدگل، با همکاری بخش خصوصی، قطار 
گردشگری پس از سال ها دوباره راه اندازی شد. او افزود: هم زمان 
با ورود گردشگران به کویر سیازگه، این مسافران مورد استقبال 
فعالان گردشگری، کارکنان اداره میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی شهرستان آران و بیدگل و همچنین فرماندهی 

انتظامی بخش کویرات قرار گرفتند.

 تعطیلی یک واحد آلاینده 
محیط زیست در کاشان

یک  تعطیلی  از  کاشان  محیط زیست  حفاظت  اداره  رئیس   
واحد رنگرزی آلاینده محیط زیست در کاشان به دستور مرجع 
قضایی خبر داد.  الهیار دولتخواه در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
کارشناسان اداره محیط زیست در پایش صنایع کاشان، یک 
واحد رنگرزی آلاینده در ناحیه صنعتی را شناسایی کردند که به 
علت عدم مدیریت صحیح پسماند و عدم نصب سیستم تصفیه 
فاضلاب صنعتی و بی توجهی به اخطارهای زیست محیطی با 
دستور مقام قضایی تعطیل شد. او افزود: رعایت قوانین و مقررات 
زیست محیطی در صنایع، یکی از مهم ترین عامل های حفظ 
محیط زیست و هوای پاک به خصوص در فصل زمستان است 
که نظارت و پایش زیست محیطی صنایع مستقر در ناحیه های 
صنعتی، به طور مداوم و مستمر توسط کارشناسان محیط زیست 
کاشان  اداره حفاظت محیط زیست  رئیس  پیگیری می شود. 
زندگی  محیط زیست،  الزام های  به  صنایع  بی توجهی  گفت: 
شهروندان را با مشکلات و معضلات زیست محیطی فراوانی 
روبرو می کند، ازاین رو صنایع کوچک و بزرگ باید به حقوق 
شهروندان احترام بگذارند. دولتخواه افزود: از صنایع می خواهیم 
که حفظ محیط زیست و داشتن محیط سالم و عاری از آلودگی 
را موردتوجه برنامه های خود قرار دهند؛ در غیر این صورت 

واحدهای آلاینده تا رفع کامل آلودگی تعطیل خواهد شد.

لزوم تشکیل فوری شورای اجرایی شهر دوستدار کودک در اصفهان

 مشکل ورود ۴ رام قطار شهری اصفهان رفع شد

 بهره وری در حد شعار

روی خط شورا 

 گروه اصفهان: رئیس کمیســیون خانواده، بانوان و جوانان 
شورای اسلامی شهر اصفهان بر تشکیل فوری شورای اجرایی 
شهر دوستدار کودک، عمل به مصوبات شورای اسلامی شهر و 
سایر قوانین، اختصاص ردیف های لازم برای مفاد پروژه های شهر 
دوستدار کودک در مناطق تأکید کرد. فرزانه کلاهدوزان با بیان 
اینکه نیاز به الگو و هویت از نیازهای طبیعی بشر است که انسان 
را وامی دارد تا تلاشــی هدف وار برای رسیدگی به ویژگی های 
رفتاری و اخلاقی الگو را در پیش بگیرد، ادامه داد: تدبر در سیره 
زندگی این مجاهدان علاوه بر اینکه می تواند الگویی مناسب 
باشد و در ایجاد احســاس هویت ملی در نسل جدید نیز مؤثر 
است. کلاهدوزان افزود: به فرموده رهبر معظم انقلاب »پرداختن 
به سیره این قهرمانان می تواند به هویت ملی ما کمک کند« و 
مهم است که افتخارات ملی و گذشته ملی، سیاسی و بین المللی 
را بشناسیم. او عنوان کرد: درباره سردار دل ها، اخلاص در عمل، 
مردمی بودن و ولایت مداری را می توان از مهم ترین خصوصیات 
وی برشــمرد و این خصلت ها سبب شــد تا ایشان چهره های 
متمایز و بین المللی شود. رئیس کمیســیون خانواده، بانوان و 
جوانان شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به خصلت های 
دکتر کاظمی آشــتیانی گفت: اراده و پشتکار و شناسایی دقیق 

مســائل و اخلاص در ویژگی های ایشان است که موجب شد 
در دوران حیات کوتاهش موفقیت های چشــمگیری همچون 
پیشــرفت درمان ناباروری، تولید و تکثیر و انجماد سلول های 
بنیادی جنینی و همانندسازی حیوانات رقم خورده که در اعتلای 
نام ایران در عرصه های بین المللی مؤثر بوده است. کلاهدوزان 
با اشاره به شهر دوستدار کودک گفت: پیشنهاد می کنم همکاران 
این موضوع را در اولویت قرار دهند، زیرا کودکان محور تحول 
و آینده ســازان فردا هســتند. او با بیان اینکه حدود یک چهارم 
جمعیت هر شهر را کودکان تشکیل می دهند، گفت: آن ها توان 
حمایت از خود را ندارند و آگاه به حقوق خود نیستند، بنابراین ما 
به عنوان نمایندگان نیم میلیون کودک اصفهانی مطالبات به حق 
آن ها را باید در اولویت قرار داده و برند شهر دوستدار کودک که 
به سختی به دست آمده است را گسترش دهیم. رئیس کمیسیون 
خانواده، بانوان و جوانان شــورای اسلامی شهر اصفهان اظهار 
کرد: باتوجه به دستورالعمل وزارت کشور و ارتباطات چندسویه، 
اصفهان به عنوان نخستین شهر دوستدار کودک ایران و سومین 
شهر دوســتدار خاورمیانه به جهان معرفی شد که از شهردار و 
معاون شهرســازی برای راه اندازی مجدد گروه شهر دوستدار 
کودک تشکر می کنم؛ در همین راستا اقداماتی در شهرداری های 

یزد، تبریز، اراک و ســمنان انجام شده، اما نکته موردتوجه این 
اســت که اصفهان به لحاظ نداشتن توجه طی دو سال گذشته، 
شاید از این شهرها عقب بیفتد. کلاهدوزان بیان کرد: مستندات 
قانونی زیادی از جمله قانون جوانی جمعیت و حمایت از خانواده، 
آیین نامــه قانون حمایت از اطفال و نوجوانان، اســتاندارد ملی 
و اجباری اتاق های مادر و کودک، دســتورالعمل ابلاغی شهر 
دوست دار کودک توسط وزارت کشــور، ضوابط شورای عالی 
شهرسازی و معماری و مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان 
پیرامون فضای باز کــودکان و اتاق های مادر و کودک در این 
باره تدوین شده، اما هماهنگی معاونان شهرداری برای تحقق 
این موضوع قابل قبول نبوده اســت و انتظار می رود برای حفظ 
این برند اقداماتی انجام شود. او خاطرنشان کرد: تشکیل فوری 
شورای اجرایی شهر دوستدار کودک، عمل به مصوبات شورای 
اســلامی شهر و سایر قوانین، اختصاص ردیف های لازم برای 
مفاد پروژه های شهر دوستدار کودک در مناطق به ویژه اتاق های 
مادر و کــودک همچون مکان های پرتردد همچون باغ غدیر، 
چهارباغ و میدان امام )ره(، بازیکده ها و ارتقای کیفیت آن، عقد 
تفاهم خواهرخواندگی با شهرهایی که قرابت فرهنگی بیشتری 
داریم، مشارکت کودکان در برنامه ریزی شهری و تدوین ضوابط، 

تفاهم نامه مجدد با وزارت کشور و یونیسف در راستای دیپلماسی 
شــهری، تعیین تکلیف متولی شورای نو و اجرای دستورالعمل 
شهر دوستدار کودک، تشکیل کمیته های شهر دوستدار کودک 
در شهرداری، استانداردسازی محوطه های اسباب بازی موجود با 
هماهنگی شهر دوستدار کودک و نظارت بر فضاهای مرتبط با 

کودکان و نوجوانان از جمله این اقدامات است. 

و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس  اصفهان:  گروه   
مشکل  رفع  از  اصفهان  شهر  اسلامی  شورای  حمل ونقل 
ورود چهار رام قطار شهری اصفهان از کشور چین خبر داد. 
ابوالفضل قربانی در تذکری اظهار کرد: راه اندازی قسمت اول 
خط دو قطار شهری وعده ای بوده که به همشهریان داده 
شده و بر اساس تصمیم شهردار، مجموعه شورای اسلامی 
شهر و پیگیری معاونان شهرداری بوده است؛ این قول باید به 
سرانجام برسد و همه ما باید بر سر آن محکم بایستیم، چراکه 
کار به مراحل پایانی خود رسیده است و غفلت و سستی نباید 
مانع به تأخیرافتادن کار شود. او با بیان اینکه مشکل ورود 
چهار رام قطار شهری اصفهان رفع شده است، افزود: با سید 
رسول مهاجر، معاون وزارت امور خارجه صحبت شد و وی 
در سفر اخیر خود به چین ورود چهار رام قطار را به سرانجام 

رساند و طبق آنچه خواسته شده، کار در حال به نتیجه رسیدن 
است. رئیس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل شورای 
اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه در مباحث مربوط 
به بودجه سال آینده به یک شاخص عالی توجه داشته ایم، 
تصریح کرد: این شاخص ارزشمند نباید آسیب ببیند، این 
اکنون  و  است  و جاری  به سهم عمرانی  مربوط  شاخص 
مقداری عددهای آن تغییر می کند، اما درخواست این است 
که در بودجه سال آینده این شاخص را بهبود بخشیم. قربانی 
با بیان اینکه بودجه هرچه صرف کارهای اصلی نشود، خرج 
کارهای غیراصلی می شود، گفت: شورای اسلامی شهر هر 
سال برای بودجه سال آینده مواردی را به شهرداری ابلاغ 
می کرد و سال جاری نیز تأکید شود که سهم عمرانی نسبت 

به سهم جاری کاهش پیدا نکند.

 گروه اصفهان: رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت: بر اساس مصوبه این دوره از شورای اسلامی شهر 
اصفهان، عضو ناظر در شورای عالی بهره وری شهرداری شدم، اما 

باید بگویم بهره وری در حد شعار باقی مانده است.
از  دوره  این  اساس مصوبه  بر  اظهار کرد:  نباتی نژاد   مصطفی 
شورای عالی  در  ناظر  عضو  اصفهان،  شهر  اسلامی  شورای 
بهره وری شهرداری شدم، اما باید بگویم بهره وری در حد شعار 
بود شش ماه  قرار  بر اساس مصوبه  افزود:  او  باقی مانده است. 
یک بار توضیحاتی بدهند که چه اقدام و اتفاقاتی در خصوص 
بهره وری شده است. رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی 
شهر اصفهان با بیان اینکه یکی از مصداق های عینی در بهره وری 
در ساختار مالی که بودجه تجلی آن است، این است که نسبت 
بودجه جاری به بودجه عمرانی کاهش پیدا کند و در حوزه عمرانی 

هم پرکاری ما نسبت به قبل وجود داشته است یا خیر، ادامه داد: 
وقتی به ردیف بودجه و ساختار مالی می رویم، واگرایی سیستمی 
را می بینیم که اذعان می کنند، وجود ندارد. نباتی نژاد با بیان اینکه 
موضوع هوشمندسازی در بسیاری از بخش ها باقی مانده و عملیاتی 
نشده است که می توانیم درباره آن از مردم بپرسیم، تصریح کرد: 
مدیریت تقاضا در بخش های مختلف شهرداری منفعلانه صورت 
می گیرد و پرداخت ها بر اساس کارسنجی و عملکرد کارایی نیست. 
او با اشاره به اینکه در تشویق های مرتبط با کار محدودیت داریم و 
در تنبیه هم به صورت کامل ملاحظه وجود دارد، گفت: این ساختار، 
سکوت و حمایت ما دررابطه با یک ردیف ویژه و بی ملاحظگی 
درباره اتفاقات خاص، پاسخگویی اخروی دارد، زیرا پول دو میلیون 
انسان است، موظف هستیم به اندازه یک پونز هم که شده است، 

بهره وری داشته باشیم. 

استان شهر 
صد و شصت و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان؛ 
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